
                Protokoll fört vid styrelsemöte 
                Kungsbacka ridklubb 849400–2533, 6:e Februari 2024 

 

Närvarande: 
Nils Andréasson 
Ingela Hjält 
Judith Pettersson 
Johan Gertsson 
Therese Törnell 
Maria Ekblad 
Pontus Påhlsson 
 
Föredragande: 
Lollo Paris 
Anna Ek 
Viktoria Eriksson 
Helena Heuman 
 
 
 
§ 1  Ordförande förklarar mötet öppnat. 
 
§2 Till att föra dagens protokoll utses Nils Andréasson 
 
§3  Mötet godkände dagordningen. 
 
§ 4 Till att justera dagens protokoll utses jämte ordförande även Ingela Hjält. 
 
§ 5 Föregående mötesprotokoll skall godkännas per mail den 9/2 2024.  
 
§ 6 Revision 2023 är genomförd utan anmärkning. Revisorerna rekommenderade att låta 

klubbens kontanta medel placeras på ett konto med förbättrad avkastning. 
 Styrelsen beslutar att uppdra åt verksamhetschefen och ekonomiansvarig att kontakta 

lämplig bank, framförhandla villkor och teckna ett konto med bättre räntevillkor.  
 
§ 7 Planeringen av detaljerna kring genomförandet av kommande årsmöte gicks igenom. 
 
§ 8 Från medlem har inkommit ett förslag att hanteras på kommande årsmöte. Förslaget 

innebär i korthet att alla styrelsemedlemmar skall genomgå Ridsportförbundets 
basutbildning för styrelseledamöter. Förslaget innebär att utbildningen skall 
genomföras årligen inom det första kvartalet. Förslaget syftar bl. a på att 
implementera Ridsportförbundets, och därigenom den gemensamma värdegrunden 
för ridsporten i Sverige. 
Styrelsen vill, ang. den aktuella motionen, i sitt yttrande till årsmötet ställa sig mycket 
positiv till grundtanken om en utbildning. Dock ställer sig styrelsen mer tveksam till 
genomförandeperiodens tidslimit. Styrelsen föreslår att årsmötet beslutar enligt 
motionen men att styrelsen får uppdrag att låta genomföra utbildningen skyndsamt 
när praktiska förutsättningar finns. 

 



§ 9 De föredragande har lämnat en skriftlig rapport till styrelsen om den senaste 
månadens verksamhet. Behandlades rapporten kort. 

 Eftersom verksamheten har bedrivits under en knapp månad av det nya året lämnas 
en kort rapport om klubbens ekonomi. Några prognoser lämnas av naturliga skäl inte. 
Styrelsen besluta att godkänna rapporterna. 
 

§ 10  Rapporterar verksamhetschefen att hon avslutat tjänsten av en anställd efter 
genomförd provanställning. 

 Beslutar styrelsen godkänna rapporten. 
  

Rapporterar verksamhetschef och styrelseledamot Maria Ekblad kring hanteringen av 
ytterligare om ett personalärende. 

 Beslutar styrelsen att godkänna rapporten och de vidtagna åtgärderna. 
 
§ 11 Informerar verksamhetschefen och ekonomiansvarig kring ett ärende där 

skattemyndigheten utreder om 3 st. ärenden avseende ev. omvänd skattskyldighet där 
klubben inhandlat tjänster och hästar inom annat EU-land skall gälla. Klubben skall 
utreda frågan vidare och inkomma med klubbens syn på ärendet till 
Skattemyndigheten. 

 Styrelsen godkänner informationen och klubbens kommande ärendehanteringen. 
 
§ 12 Nästa styrelsemöte beslutas på det konstituerande styrelsemötet efter årsmötet. 
 
  
 
 
Vid protokollet 11/01 2023   Protokollet justeras 
 
 
 
Nils Andreasson   Ingela Hjält 
 
 
 


